
 

Årsmøtesak 12/20-forvaltningsavgift 

 

Årsmøtesak 12/20 ble behandlet på styremøte 27.02.2020. For styrets innstilling henvises det 

til styrevedtak i sak 19/20.  

Vedlegg med sak fremmet til årsmøte er i årsmøtepapirene merket 12/20.  

 

Sak 19/20 Styrets innstilling til årsmøtesak 12/20  

Saksopplysning:  

Terje Nordberg har fremmet saker til årsmøte. Sakene er presentert i eget dokument. Se 

vedlegg merket 19/20.  

Utdrag fra sakene:  

1. Ulik pris på forvaltningsavgift for de fiskeberettigede. En forfordeling uten hjemmel i 

vedtektene  

2. Forfordeling av pris for forvaltningsavgift for Statskog i Øverelva  

 

Styrets innstilling:  

Det er opp til styret å vedta priser for forvaltningsavgift. Styret forholder seg til det 

enstemmige vedtaket i behandlingen av forvaltningsavgift under sak 4/20 Fiskeregler 2020.  

Lavere forvaltningsavgift i Øverelva er begrunnet med at Øverelva er et mer utilgjengelig 

område for allmenn fiske. Lavere sats for ungdom og ektefelle er et tiltak for økt rekruttering. 


